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Начало 18 июня 10 часов

Зал заседаний Ученого Совета КНИТУ-КАИ
Заседание 1
Казань, К.Маркса, 10, КНИТУ им.А.Н.Туполева

Meeting 1
Opening time: 10.00 a.m., 18 June

Conference room of KNRTU-KAI Scientific Council

10, K.Marx st., Kazan
Федеральные и Национальные университеты в решении проблем и перспектив авиационного и аэрокосмического развития России.

Federal and National universities in the decision of problems and prospects of aviation and space development of Russia.
В.Г. Гайнутдинов (КНИТУ–КАИ, Председатель Комитета космонавтики, Россия). Актуальные задачи подготовки инженеров и специалистов в области авиации и космонавтики.
V.G. Gainutdinov (KNRTU-KAI, Chairman of Cosmonautics Committee, federation of cosmonautics of russia, Russia). Actual problems of training of engineers and experts in aviation and astronautics.
Ю.В. Лончаков, Б.И. Крючков, М.М. Харламов, А.А. Курицын («НИИ ЦПК им.Ю.А.Гагарина», Звездный, МО, Россия). Моделирование деятельности космонавтов на поверхности планеты в целях обеспечения полетов в дальний космос.
Yu.V. Lonchakov,B.I. KryuchkovM.M. KharlamovA.A. Kuritsyn (Gagarin Research&Test Cosmonaut Training Centre, Moscow reg., Star City, Russia) Modelling of cosmonaut activity on a planet surface for purposes of deep space exploration.
А.Б. Бахур, В.А. Меньшиков А.Н. Перминов (НП «Международный комитет по реализации Проекта создания МАКСМ», Россия). Научно-инновационный потенциал проекта МАКСМ.
A.B. Bakhur, V.A. Menshikov, A.N. Perminov (NP «International Committee for the Project creation IGMASS», Russia). Research and innovation potential of the Project IGMASS.
Э.В. Прозорова (С.-Петербургский государственный университет, Россия). О математических моделях в механике.
E.V. Prozorova (St. Petersburg State University, Russia) Effect of mathematical models in mechanics.
Мохаммед Ел Нашие (Университет Александрии, Египет). Проблема темной энергии и модели теории относительности А. Эйнштейна и теории гравитации.
Mohamed S. el Naschie (University of Alexandria, Egypt). Dark energy from a Cosserat-like model of А.Einstein’s general relativity and pure gravity.
Ф.А. Слободкина, А.В. Обухов (Институт проблем нефти и газа РАН, Россия). Исследование резонансных эффектов нестационарного процесса в импульсном эжекторе.

F.A. Slobodkina, A.V. Obukhov (Institute of Oil and Gas of RAS, Russia). About resonances effects for non-steady process in the pulse ejector.
А.А. Баренбаум (Институт проблем нефти и газа РАН, Россия). Научная революция в теории нефтегазообразовании и ее следствия.
А.А. Barenbaum (Institute of Oil and Gas of RAS, Russia). Scientific revolution in theory of oil-gas generation.
А.Б. Бахур (ООО «Интеллектуальные технологии», Россия). О модели структурно-функциональной организации организма как прототипа при проектировании космического аппарата.
A.B. Bakhur (LLC «Intellectual technologies», Russia). About model of structural and functional organization of the organism as a prototype in the spacecraft design.
Ван Чжи-Цзин, Хуан Шэн, Шэнь Люй-Бин, Чжоу Хуа-Чжи, Чжи Цзяо-Ян (Нанкинский университет аэронавтики и астронавтики, КНР), А.С. Кретов (КНИТУ–КАИ, Россия). Проектная оценка многоцелевого воздушно-космического самолета.
Wang Zhijin, Huang Sheng, Shen LvBing, Zhou HuaZhi, Zhi Jiaoyang (Nanjing university of aeronautics and astronautics, China), A.S. Kretov (KNRTU-KAI, Russia). Conceptual evaluation of multi-purpose aerospace plane.

В.А. Меньшиков, А.Б. Бахур (ООО «Интеллектуальные технологии, Россия). О Программе модельной поддержки разработки проекта МАКСМ.
V.A. Menshikov, A.B. Bakhur (LLC «Intellectual technologies», Russia). To Program of model support in Project IGMASS development.
И.Д. Бураимах (Московский Государственный Технический Университет Гражданской Авиации, Москва). Совершенствование параметрического диагностирования ТРДД с использованием методов нечеткой логики.
I.J. Buraimah (Moscow State Technical University of Civil Aviation, Moscow). Improving parametrical diagnostics of high by-pass ratio turbojet engines using method fuzzy logic.

Ф.Ф. Алексеев, А.Ф. Алексеев, Г.Л. Дегтярев, А.А. Жильцов, П.С. Широков (КНИТУ–КАИ, Россия). Синтез нечетких и нейронечетких регуляторов для управления сложными объектами с применением динамических сетей и генетических алгоритмов.
F.F. Alekseev, A.F. Alekseev, G.L. Degtyaryov, А.А. Zhil’tsov, P.S. Shirokov (KNRTU-KAI, Russia). Synthesis fuzzy and neurofuzzy controllers for control of complex objects with application of dynamic networks and genetic algorithms.
М.И. Хайрутдинов (КНИТУ–КАИ, Россия). Проблемы и постановки в теории информации.

M.I. Khairutdinov (KNRTU-KAI, Russia). About problems and statements in information theory
Р.Д. Мухамедяров (ЗАО «Институт аэрокосмического приборостроения», Россия). Глобальная аэрокосмическая система мониторинга – «Око Земли».

R.D. Mukhamedyarov (Institute of aerospace for designing devices, Russia). Global aerospace system monitoring “All-seeing Eye of Earth”.
А.Б. Бахур (ООО «Интеллектуальные технологии, Россия). Организационно-управленческая методология проектного моделирования – основа развития средств автоматизации проектирования.
A.B. Bakhur (LLC «Intellectual technologies», Russia). Organizational and controlling methodology for project modeling - the basis of the development of computer-aided design.
Ф.Ф. Алексеев (КНИТУ–КАИ, Россия) Синтез и анализ нечетких систем управления с запаздыванием с RBF нейросетевой адаптацией.
F.F. Alekseev (KNRTU-KAI, Russia). Synthesis and analysis of fuzzy control systems with delay with RBF neural network adaptation.
В.И. Гаркушенко, С.С. Виноградов, С.В. Чекмарев, Г.Н. Баракос (КНИТУ–КАИ, Россия; Университет, Ливерпуль, Англия). Моделирование нелинейной динамики вертолета и синтез законов управления в условиях неопределенности.
V.I. Garkushenko, S.S. Vinogradov, S.V. Chekmarev, G.N. Barakos (KNRTU-KAI, Russia; University, Liverpool, U.K.) Modeling of nonlinear dynamics of helicopter and synthesis of control laws under uncertainty.
Н.М. Солодухо (КНИТУ–КАИ, Россия). Полет Ю.А. Гагарина в контексте философско-мировоззренческой парадигмы русского космизма.
N.M. Solodukho (KNRTU-KAI, Russia). Yu.A.Gagarin flight from view point of Russian Cosmism paradigm.
Перерыв Break
Круглый стол-дискуссия                           Round Table-Discussion
Национальные университеты в решении проблем и перспектив авиационного и аэрокосмического развития России.

National universities in the decision of problems and prospects of aviation and space development of Russia.
( Методы моделирования и построения научного знания: теоретико-прикладные и образовательные аспекты.
( Мethods of simulation and construction of scientific knowledge: theoretical and applied educational aspects;

( Роль и место фундаментальных естественнонаучных дисциплин в инженерном образовании и в подготовке космонавтов-исследователей.

( Role and place of basic humanities in engineering education and training of astronauts-researchers.

Джозеф Байден, 2011:

«…мы ценим сотрудничество с Россией еще и потому, что

в России лучшие в мире инженеры…».

Joseph Biden, 2011:

“…we appreciate our collaboration with Russia, among other reasons because Russian engineers are the best in the world…”
Ведущие Круглого Стола: 
Г.Л. Дегтярев, С.А. Михайлов, А.А. Баренбаум, В.А. Алтунин 

Co-Chairmen of Round Table
G.L. Degtyarev, S.A. Mikhailov, A.A. Barenbaum, V.A. Altunin

Специальное заседание

Авиация и космонавтика: фундаментальные научные и прикладные аспекты
Special session

Aviation and astronautics: fundamental and applied aspects

В.И. Панченко, В.Б. Явкин, Ли Цивань (КНИТУ–КАИ, Россия). Устройство для улучшения рабочих условий турбонагнетателей.
V.I. Panchenko, V.B. Yavkin, Li Ziwan (KNRTU-KAI, Russia). Device of improving the working conditions of turbochargers.
В.И. Панченко, В.А. Сыченков, Р.Р. Халиулин (КНИТУ–КАИ, Россия). Исследование эжекторов с криволинейным входным участком с применением методов свободного вихря.

V.I. Panchenko, V.A. Sychenkov, R.R. Khaliulin (KNRTU-KAI, Russia). The Study of ejectors with curvilinear input area using the methods of the free vortex.

В.И. Панченко, Р.Р. Шайдуллин, М.Г. Хабибуллин (КНИТУ–КАИ, Россия). Применение эжекторных систем для перекачки газа из ремонтируемого участка магистрального газопровода.

V.I. Panchenko, R.R. Shaidullin, M.G. Khabibullin (KNRTU-KAI, Russia). Application ejector systems for pumping gas from the repaired section of the main gas pipeline.
Обсуждение работ молодых участников – аспирантов, соискателей, магистрантов, студентов, представленных в докладах на Заседаниях (в соответствии с решением Программного Комитета). Награждения.
Discussion of the works submitted by young participants – postgraduates, doctoral candidates, graduate students, students – to the Session (according to the decision of Program Committee). Awards ceremony

Л.К. Кузьмина, Г.Л. Дегтярев
Со-Председатели Программного Комитета
L.K. Kuzmina, G.L. Degtyarev
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